
 

HÄMEENKYRÖN NUORISOVALTUUSTO 

Yleiskokous                                                                    

12.11.2024 

                    

Aika                   12.11.2024 klo 17:00                                      

Paikka               Monitoimitalo Silta, taukotila 

  

 Läsnä: 

() Ahola Jonne, poissa 
(x) Filatov Anabel 
(x) Hätönen Katariina 
(x) Jatala Vilma 
(x) Kyröjoki Essi 
(x) Levoranta Lilja 
(x) Mäensivu Leevi 
(x) Mäensivu Saana, etänä 
(x) Paavola Viljo, pj, etänä 
(x) Paitula Olavi 
(x) Palojoki Anita 
(x) Routakangas Inna-Maria 
(x) Salonen Joonas 
(x) Vehmasto Elenna, sihteeri 
(x) Välimäki Lahja, varapj. 
(x) Kaisa Honkala, nuorisokoordinaattori 
() Tuija Soukko, nuoriso-ohjaaja, poissa 

  

1. Kokouksen avaus 

  Varapuheenjohtaja Lahja Välimäki avasi kokouksen ajassa 17:14. 

 

 2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 

  Todettiin kokous laillisesti kokoon kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.   

 



 

3. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi 

  Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi tehdyin muutoksin. 

 

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta 

  Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Inna ja Leevi Mäensivu. 

 

5. Ajankohtaiset asiat 

5.1 Puheenjohtajan ilmoitusasiat 

Ei ilmoitettavaa. 

5.2 Nuoriso-ohjaajan katsaus 

Ohjeisti matkakorvausten hakemisesta yleiskokouksiin. Päätettiin 

nuorisovaltuuston ryhmäytyspäivän ruoka. 

5.3 Tellonym-viestit ja muu palaute 

Ei palautetta tai viestejä. 

 

6. Edustustehtävät 

 6.1 Kunnanvaltuusto 

Valtuustoloite koskien älypuhelimien ja älykellojen käytön kieltämisestä 

koulupäivän aikana hyväksyttiin sivistyslautakunnan vastaus. 

Sivistyslautakunnan vastaus oppilaskuljetusperiaatteista hyväksyttiin. 

6.2 Sivistyslautakunta 

Ei ollut kokousta 

6.3 Elinympäristölautakunta 

Uudelle Hämeenkyrötalolle esitelty kaksi eri suunnitelmaa ja uuden 

Hämeenkyrötalon lähistölle tulossa myös puistoaluetta. Pirha on 

suunnitellut, että kotihoitokeskuksen vuokra irtisanotaan. Monitoimikeskus 

Sillan pihaan tulossa kiipeilyteline. Yhteiskoulun ilmastointiremontin 



 

suunnitteluun varattu raha vuoden 2025 talousarvioon ja toteutukseen 

varattu raha 2026 talousarvioon. 

6.4 Hyvinvointijaosto 

Edustaja ei ole paikalla 

6.5 Alueellinen nuorisovaltuusto 

Pirhassa asiakaspalautteista 75% on negatiivisia. Pirha suunnittelee 

ottavansa tekoälyn vastaamaan digitaalisesti tuleviin kysymyksiin ja 

palautteisiin. 

 

7. Lasten Parlamentin esittely 

Varhaisnuoriso-ohjaaja Anu Hänninen esitteli Lasten Parlamentin (LaPa) ja 

näytti alakoululaisten kouluterveyskyselyn tuloksia koskien lasten vastauksia 

osallisuudesta. Lasten Parlamenttissa Hämeenkyrössä on mukana lapsia  

eskareista kuudesluokkalaisiin asti. Lasten Parlamentin toiminta on juuri 

alkanut. Keväällä on tarkoituksena pitää suurkokous eskarit-3.-luokkalaisille, 

joka kestää aamupäivän ja 4.-6.-luokkalaisille koko päivän kestävänä. 

Nuorisovaltuusto ilmaisi halunsa olla mukana 3-6lk. suurkokouksessa jollakin 

tavalla. 

 

8. Toimintasäännön päivitys 

Keskustelimme nuorisovaltuuston toimintasäännöstä ja päätimme lisätä 

toimintasääntään seuraavat asiat: 

Nuorisovaltuuston jäsen saa osallistua etäyhteydellä yleiskokouksiin neljänä 

kertana kaksivuotisen kauden aikana. 

Yleiskokouksissa jäsenen katsotaan olevan paikallaoleva silloin, kun hän on 

osallistunut kokoukseen vähintään tunnin ajan. 

 

Näiden lisäksi keskustelimme siitä, tarvitseeko työskentelytapaamisiin 

velvoittaa osallistumaan. Tälle ei nähty tarvetta. Sovittiin kuitenkin, että 

tulevan Brysselin opintomatkan työskentelytapaamisiin tulee osallistua 

ainakin kerran, jotta matkalle pääsee mukaan.  

 



 

9. Ulkomaanmatkan suunnittelun eteneminen 

Työskentelytapaaminen aiheesta pidetään 3.12. klo 16.00 ennen 

yleiskokouksen alkua. 

 

10. Musiikkitapahtuman suunnittelun eteneminen 

Työskentelytapaaminen aiheesta pidetään 3.12. klo 16.00 ennen 

yleiskokouksen alkua. 

 

11. Vaikuta!-päivän purku 

Vaikuta!-päivä oli onnistunut ja oppilaiden palautteissa Nuvan pisteestä 

pidettiin. Oppilaiden esiin nostamista asioista ollaan tekemässä koostetta, 

mutta esiin nousivat esimerkiksi tyytymättömyys siihen, etteivät oppilaat 

saa käyttää yläkoululla lokeroitaan.  

 

12.Jäsenen ero Leevi Mäensivu 

Leevi Mäensivu ilmoitti eroavansa tammikuun alusta. Olemme yhteydessä 

varajäseneen. 

 

13. Edustajan valinta elinympäristölautakuntaan 

Leevi Mäensivun tilalle nuorisovaltuuston edustajaksi 

elinympäristölautakuntaan valittiin tammikuusta alkaen Essi Kyröjoki ja 

varaedustajaksi Olavi Paitula. 

 

14. Elinympäristölautakunta toivoi Nuvan vuoden terveiset 

Leevi valmistelee terveiset elinympäristölautakuntaan. 

 

 

 



 

15. Nuvan esittelyt kouluilla 

Ammattikoululla ykkösvuosikurssilaisille nuorisovaltuuston toimintaa 

esittelemään menevät Leevi, Viljo ja Joonas. Lukiolla Lahja, Olavi, Leevi ja 

Viljo. Yläkoululla Leevi, Joonas, Anita ja Elenna. 

 

16. Hämeenkyrön itsenäisyyspäivän juhlaan 6.12. puheenvuoropyyntö 

Kulttuurikoordinaattori Arttu Pentikäinen pyysi nuorisovaltuuston edustajaa 

pitämään Hämeenkyrön itsenäisyyspäivän juhlaan lyhyen puheen aiheesta 

mitä itsenäisyys itselle merkitsee. Olavi ja Essi ilmoittivat halukkuutensa. 

Varmistetaan myöhemmin, kun heidän työvuorolistansa ovat tulleet. 

 

17. Muut esille tulevat asiat 

Ei muita esille tulevia asioita. 

 

18. Seuraavan kokouksen ajankohdan sopiminen 

Seuraava kokous on 3.12.2023 klo. 17:00  Monitoimitalo Silta, Taukotila. 

 

19. Kokouksen päättäminen 

Varapuheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 19:02. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Allekirjoitukset 

  

  

________________________________    ______________________________ 

Puheenjohtaja                                            Sihteeri 

  

  

________________________________    ______________________________ 

Pöytäkirjantarkastaja                    Pöytäkirjantarkastaja 

  

  

 


